
Aan het College van Burgemeester & Wethouders van de gemeente Nijkerk (per e-mail)

Datum: 25 april 2022
Onderwerp: Schriftelijke vragen o.g.v. artikel 33 reglement van orde over

Ons Hoevelakense Bos

Geacht college,

Begin 2021 heeft de gemeenteraad na uitvoerige inwonersparticipatie de ontwikkelingsvisie 
Ons Hoevekakense Bos en Omgeving vastgesteld. Aansluitend daarop hebben de stichting 
Geldersch Landschap en Kasteelen (GLK), de gemeente Amersfoort en de gemeente Nijkerk 
een uitvoeringsplan opgesteld. Een deel van de plannen zou gerealiseerd moeten worden 
op Amersfoorts grondgebied en op particuliere gronden. Op 27 januari 2022 informeerde u 
de raad dat GLK en de gemeente Nijkerk een convenant hadden gesloten voor de verdere 
realisatie, maar dat de gemeente Amersfoort vanwege het uitblijven van bestuurlijke 
besluitvorming geen partij is geworden bij dat convenant.

Inmiddels hebben wij uit de pers vernomen dat een flink deel van de gronden waarop de 
ontwikkelingen zouden moeten plaatsvinden in andere handen zijn gekomen en dat de 
nieuwe eigenaar plannen heeft die niet in lijn zijn met de ontwikkelingsvisie voor het bos. 
Daarom stelt de fractie van de VVD de volgende vragen:

1. Wat zijn de gevolgen van de nieuwe situatie voor de haalbaarheid van de 
ontwikkelingsvisie? Kunt u aangeven welke uitgangspunten nog wel en niet meer 
haalbaar zijn? Welke positie neemt GLK op dit punt in? In dit verband hebben wij 
vernomen dat de plannen om Hoevelakense Bos Zuid, (tussen Westerdorpstraat en 
A1), grond van GLK, open te stellen voor het publiek niet worden voortgezet. Kunt u 
aangeven of dit juist is? 

2. Waarom is de gemeente Amersfoort geen partij geworden bij het convenant? En wat 
is nu dan de rol van de gemeente Amersfoort?

3. Is het college in overleg (geweest) met de eigenaren van de in de visie betrokken 
gronden die geen eigendom zijn van de gemeenten Nijkerk en Amersfoort of GLK? 
Kunt u aangeven wie van de betrokken partijen GLK, gemeente Nijkerk en gemeente 
Amersfoort welke stappen heeft gezet om te verzekeren dat die gronden ingezet 
konden worden voor het realiseren van de ontwikkelingsvisie?



4. In het persbericht van Gemeente Nijkerk in NieuwNieuws.nl (Zie: 
https://nijkerk.nieuws.nl/nieuws/165887/hoevelakense-bosplannen-moeten-
opnieuw/) van 13 april staat: ” De gemeente Nijkerk is de gevolgen in kaart aan het 
brengen en kijkt naar mogelijkheden om alsnog in een passende invulling te voorzien 
van Visie Ons Hoevelakense Bos en Omgeving. Onderdeel hiervan is de recreatieve 
ruimte rondom het bos te vergroten. Daarbij blijven we zoeken naar 
combinatiemogelijkheden met de opgave van Rijkswaterstaat om tot natuur- en 
boscompensatie te komen voor de reconstructie van Knooppunt Hoevelaken.” Kunt 
u aangeven hoe u dat proces gaat inrichten, inclusief de eventuele rol van de raad en 
de bij de ontwikkelingsvisie betrokken inwoners en stichting(en)?

5. Tot nu toe heeft u voor het vergroten van de recreatieve ruimte vooral ingezet op de 
combinatie met natuur- en boscompensatie in verband met de reconstructie van het 
knooppunt Hoevelaken. Is deze combinatie nog realistisch en haalbaar en is de 
aanpak tot nu toe effectief genoeg geweest, nu van de vijftig hectare te 
compenseren natuur vier hectare is gerealiseerd in de gemeente Nijkerk (Wincoop) 
en vijftien hectare in de gemeente Amersfoort, tegen de grens met de gemeente 
Soest. In hoeverre heeft een rol gespeeld dat de gemeente Amersfoort de gronden 
tegen Soest zelf heeft verworven om de realisatie van natuur daar mogelijk te 
maken?

6. Kunt u aangeven welke kosten de gemeente tot nu toe in dit project heeft gemaakt, 
zoals voor de inzet van ambtenaren, projectleiders en adviseurs vanaf de start van 
het ontwerpen van de ontwikkelingsvisie? En kunt u aangeven wat het geraamde 
voorbereidingsbudget voor 2022 is en of u verwacht daaraan voldoende te hebben 
in het licht van de huidige ontwikkelingen?

Hoogachtend, namens de fractie van de VVD,

Niels Staal (fractievoorzitter)
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